
 

Aan  : College van B&W te Hengelo 
Per e-mail : raadsgriffie@hengelo.nl 
Datum : 13-06-2023 
Betreft:  : FC Twente Academie 

 

Op 30 mei hebben wij in de Tubantia kunnen lezen dat de kans groot is dat de 
academie van FC Twente ook Hengelo gaat verlaten. De hoge huur zou de 
druppel zijn om rond te kijken naar andere gemeenten.  

PVV Hengelo heeft hierover de volgende vragen 

1. Is het college ervan op de hoogte dat FC Twente andere gemeentes hee� 
benaderd, wat zou kunnen betekenen dat FC Twente en de academie uit 
Hengelo zullen vertrekken? 

2. Wat is de reden dat de gemeente en FC Twente er niet uitkomen met de 
huur? 

3. De huur wordt als druppel aangegeven, wat speelt er nog meer? 
4. Wat is de huidige stand van zaken? Is de gemeente nog in 

onderhandeling met FC Twente en de academie? 
5. Is het college het met PVV Hengelo eens, dat de gemeente er alles aan 

moet doen om FC Twente en de academie in Hengelo te behouden? Zo 
ja, hoe gaan zij dit aanpakken? 

6. Of hee� het college andere plannen met de velden of loca�e? 
 

 
Met vriendelijke groet, 

Jeanet Nijhof 
Fractievoorzitter PVV Hengelo 
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